

## REFERAT BESTYRELSESMØDE HOB - 4. DECEMBER 2024.

Nina, Johnny, Ida, Sine, Annesofie, Bart, Evy, Vivian og gæst Britta.

Tilstede under pkt 3: Mette, Liv, Jona

1.Referent: Sine Kaas

2. Ordstyrer: Nina

3. Foreningen "Ung på Møn" ønsker fusion med HOB. De bedes lave et oplæg til form og økonomisk overslag til brug for vurdering øgede udgifter til vand, tømning og varmekonsum. Dette forelægges til afstemning på generalforsamlingen. Liv og Ida er tovholdere. Foreningen har både en ungdoms- og en juniorklub, som bestyrelsen er meget glade for holder til i HOB.

4. Opfølgning på møde med Scene1. Der skal laves en form for kontrakt - en bindende aftale for næste år. Vi opfordrer Hanne fra Scene1 til at lave udkast hertil, hvorefter bestyrelsen tager endelig stilling hertil i januar, hvor Scene1 inviteres til at deltage i bestyrelsesmødet. Nina kontakter Hanne.

5. Orientering om de nye arbejdsgrupper, nedsat efter Midtvejsmødet. Grupperne skal lave beslutningsreferater, som sendes til Evys mail ([evytoolenaar@gmail.com](mailto:evytoolenaar@gmail.com)) Evy sørger for at de bliver tilgængelige via link på hjemmesiden.

Gruppen vedr. arrangementer deles i to, så arrangementer vedr. børn og unge er selvstændig og Bart er kontaktperson fra bestyrelsen. Vivian fortsætter som kontaktperson for resten.

6. Orientering vedr. Hjelm, HOB og Håbets fællesansøgning til Nordeafonden vedr. varmepumper. Fællesansøgning viser sig ikke at være relevant, da foreningerne har forskellige ønsker og behov. HOB kontakter i stedet Møn Banks energikonsulent for råd og vejledning. Nina er tovholder.

7. HøstMøn har spurgt om vores holdning til at festivalen flyttes til Byagergård. Det har bestyrelsen ingen holdning til, da det er et helt privat arrangement. Men vi er mange der glæder os til liv i byen. Sine kontakter HøstMøn herom.

8. Økonomi og brugerbetaling ift øgede udgifter for foreningen.

Når Ida og Liv har overblik over, hvad det koster at bruge huset, eks pr. aften, og Bart over eludgifterne, så ser vi på og justerer de fremtidige udlejningspriser. Der skal laves en overskuelig udlejnings-prisliste. Aktuelt har foreningen et lille overskud på budgettet.

8a. Spiritusbevilling og gæstemedlemskab.

Der er interesse for at man kan invitere gæster med til eks. fodboldarrangementer osv og sælge alkohol.

DET ER IKKE EN MULIGHED. Hvis man vil servere alkohol for ikke-medlemmer, skal man leje huset til et privat arrangement efter gældende regler. Man kan ikke sælge gæstemedlemskab og så sælge spiritus til dem. Det kræver fuldt medlemskab at drikke en bajer.

Vi må heller ikke sælge alkohol til medlemmer, hvis der er ikke-medlemmer tilstede. ÅRSAG: vores alkoholbevilling til salg til ikke-medlemmer, er KUN udstedt til Sommercafeen

HOB kan ved arrangementer, hvor kun medlemmer deltager, godt sælge alkohol, fordi det så er et medlemsarrangement og der har vi lov til at sælge alkohol til andre medlemmer.

Aktuelt ligger vores alkoholbevilling til godkendelse i kommunens bevillingsnævn.

#### 9. Oprydning i overskydende genstande.

Huset flyder med service mv. og der skal ryddes op. Bestyrelsen efterlyser medlemmer, der vil påtage sig opgaven og Johnny sætter opslag i HOBNTyt.

Johnny kontakter en donor og beder ham hente den ovn, han har foræret huset. Vi har ikke brug for den.

Fremover skal bestyrelsen spørges om lov, hvis man har ting man gerne vil af med. Det er begrænset, hvilke gaver vi har brug for, idet huset meget let bliver rodet og overfyldt.

#### 10.

Medlemshenvendelser.

- hvorfor står vi ikke på Vordingborg kommunes foreningsportal?

Det ved bestyrelsen ikke, men Johnny undersøger om vi skal det.

- Jona har lavet et godt oplæg (se HOBNTyt). Det takker bestyrelsens for og hendes ideer vil indgå i de nye arbejdsgrupper.

#### 11. Bestyrelsesmøder i 2025 kl 19.30:

8. januar, 19. februar og 12. marts

Generalforsamling 2025:

22. marts kl 14-16.30

Annesofie giver besked om denne dato til Hjelm

Venlig hilsen

Sine Kaas Nielsen

Mail: [sinekaas@yahoo.dk](mailto:sinekaas@yahoo.dk)

Mobil: 2336 0283